Revelation- The Kingdom Yet to Come
默示錄 – 將臨的國度

Session 6- Revelation 12-13: The Good, the Bad, and the Ugly
第六部分 – 默示錄 12-13：優秀的，敗壞的，和醜陋的

Questions:
題目 :

The Woman, the Child, and the Dragon (Revelation 12)
女人，小孩，和紅龍 ( 默示錄 12 )
1. John's vision of the Ark of the Covenant is immediately followed by a "sign": a woman who personifies the Ark, the Blessed Virgin Mary. This is an ancient connection recognized by the earliest Christians. Mary held within her womb that which the contents of the Ark foreshadowed: the Word of God (the Ten Commandments), the Living Bread (manna), and the Great High Priest (Aaron's budding rod, a symbol of high priesthood). And the Ark itself was a sign of God's actual presence within Israel, just as the One in Mary's womb was Immanuel-"God with us" in a way never imagined in Old Testament times.
若望在神視中見到約櫃，而約櫃的後面是一個 “ 標記 ” ：一個女人代表了約櫃，她就是榮福童貞瑪利亞。這是最早期的基督徒所認識約櫃與瑪利亞的關係。瑪利亞懷胎是約櫃的預像：天主的話 ( 十誡 )，生命之糧( 瑪納 )， 大司祭 ( 亞郎開花的杖，表明大司祭的身份 )。約櫃是天主在以色列真正存在的標記，就正如瑪利亞的胎叫厄瑪奴耳“上主與你同在 ”。這是在舊約裏從來沒有想像過的事。

a. To see the biblical roots of this image for Mary, compare the following passages and note any similar language you might find:
以下聖經章節是怎樣的提及瑪利亞的形像？

Luke 1:39 and 2 Samuel 6:2: 路1:39和撒下6:2

Luke 1:43 and 2 Samuel 6:9: 路1:43和撒下6:9
Luke 1:44 and 2 Samuel 6:16: 路1:44和撒下6:16

Luke 1:56 and 2 Samuel 6:11: 路1:56和撒下6:11
b. The person of Mary not only connects with God's work that preceded her, she also becomes a "sign "for what will come after. Turn to Catechism No. 972. What other image does Mary, as a glorified believer in her Son Jesus, represent?
瑪利亞不單聯繫天主在舊約所做的一切，在新約裏更是一個未來的“預像 ”。請翻閱教理#972，榮福瑪利亞作為她的兒子耶穌的跟從者是一個什麼樣的形像，那又代表什麼？
2. Following this inspiring image of Mary, we are introduced to her greatest enemy. How is this creature described, and what symbols can you explain using the key and by referring to the following passages?
我們跟隨鼓舞人心的瑪利亞預像，就遇到她最大的敵人。他們是怎樣的描繪這隻動物呢？請利用提示去解釋在以下章節出現的象徵。

Try to discern the broader context of the chapter as you read.
請弄清楚以下章節的內容。
Psalm 74:13-14: 詠74:13-14
Isaiah 27:1: 依27:1
Ezekiel 29:3: 則29:3
3. The son born to the woman will rule the nations with a rod of iron, shattering the earthly powers opposed to him (12:5; language taken from Psalm 2 and Jeremiah 19:11).
那女人生了一個男孩，他將以鐵杖管治萬邦，他會粉碎地上所有反對他的勢力。 ( 12:5；詠 2  及耶19:11 )。

a. Turn to Acts 4:25-27. How did the early Church understand Psalm 2?

請翻閱宗4:25-27，早期教會是怎樣的理解聖詠 2   ？
b. According to Revelation 2:26-27, how does this language apply to the believer?

根據默2:26-27，這種語言是怎樣應用到信友身上？
4. The image of the dragon waiting to devour Jesus is also an appropriate image of Herod, who murdered all the male children in and around Bethlehem on learning of the Messiah's birth. This makes sense of the image of the mother and child fleeing into the desert for "a time, and times, and half a time" (12:14). This phrase, which is often translated 3 0 years or 1,260 (the number of days in that time), is symbolic of limited time (see also Daniel 7:25). It recalls the flight of the Holy Family into the wilderness of Egypt to escape Herod's murderous intentions. It was a word of comfort for the first Christians that although persecution is a reality, it too has limits. Turn to Catechism No. 530. What does this paragraph reveal about persecution and about why the Holy Family fled to Egypt and not another nation?
紅龍等待吞噬耶穌的預像是對黑落德預像的一個貼切的描述，當他獲得有一位默西亞將要降生的消息，他馬上做出謀害所有在白冷出生的男嬰的手段。當耶穌出世時，這位母親與孩子就逃入沙漠暫避 “一段時期，兩段時期和半段時期” (12:14)。這個習用語被翻譯及延用了3年半或1260日 ( 以當時的日子計算法 )，這是在表達時間上的一個有限的符號 ( 且見達7:25 )。它追憶聖家追入埃及的曠野以逃避黑落德的追殺。早期基督徒受迫害是不爭的事實，這亦是有時限的。請翻閱教理#530，這一段落對受迫害者展示些什麼，同時，為什麼當時聖家會逃往埃及而不是其他國家？

5. a. The third figure we meet is the Archangel Michael. What do you learn about the nature, role, and mission of this angelic figure from the following passages?
我們遇到的第三個形體是聖彌額爾總領天使。請由以下各書的章節找出這位天使的本質，角色和使命。

Daniel 10:13, 10:20-21: 達10:13，10:20-21
Daniel 12:1: 達12:1

Jude 9: 猶9

b. According to Catechism Nos. 334-336, what is the relationship of angels to the Church today?
根據教理 #334-336，今日，天使和教會有什麼關係？
c. Though Michael appears as the great defender of God's people, according to Revelation 12:11, what is the true source of our victory as believers?
雖然聖彌額爾是天主子民的保護者，但根據默12:11，我們作為信徒，勝利的真正來源在那裏？
6. Following the heavenly battle, we see the fall of the dragon and his angels. This is not a one-time event but an ongoing reality: Jesus declared that as his kingdom grows, the devil is repeatedly "cast out" (John 12:31). According to Catechism Nos. 391-395, what was the cause and what were the effects of the first fall of the angels?
從天堂上發生的戰爭，我們目睹紅龍和他的天使摔了下來。但這不是一次過的事件，而是不斷發生的事實。耶穌宣稱他的王國不斷壯大，魔鬼却不斷地逐出去 ( 若12:31 )。根據教理#391-395，天使的第一次摔下來的原因是什麼？有什麼後果？

7. Revelation 12:17 tells us that the frustrated dragon would make war on "the rest of the offspring" of Mary. Given that Sacred Tradition confirms the perpetual virginity of Mary, how do we reconcile these words? (See Catechism Nos. 967-970.)
默12:17載這條忿怒的龍的龍將會與瑪利亞 “ 其餘的後裔 ” 交戰。神聖傳統確認瑪利亞是終身童貞，我們該怎樣接受這章節的意思？

Rise of the Beast (Revelation 13)
由海中上來的獸 ( 默示錄 13 )
8. Read verses 1-10. In what ways is the beast shown to be a counterfeit of Jesus Christ? Consider earlier images of Christ in Revelation, and list any parallels you see.
那隻野獸用什麼方法去假冒耶穌基督？試想一想默示錄所描繪基督的早期形像，並列出他們的異同。

9. Compare the beast in Revelation 13:1-10 with the "man of lawlessness" in 2 Thessalonians 2:1-12. What are their common characteristics?
將默示錄13:1-10所描繪的野獸與得撒洛尼後書2:1-12所描繪的 “ 無法無天的人＂作一比較。他們有什麼共通的地方？

10. According to Revelation 13:11-18, what new powers are given to the second beast?
根據默13:11-18，第二隻野獸獲得什麼新的能力？

D. Application
應用
• In the Old Testament, the Ark of the Covenant was carried by the people of God into their greatest battles. What are the ways we can carry Mary, the New Ark of the Covenant, with us in the spiritual battles we face today?
舊約記載天主所選的人把約櫃帶入戰場。今日，我們該怎樣將瑪利亞 ---  新的約櫃帶入 我們在神修的戰場上？
